
     Kowalewo Pomorskie, dnia 27.06.2024 r. 
 

          Jerzy Orłowski 
    Radny Rady Miejskiej 
w Kowalewie Pomorskim 

 

                                                                                       Sz.P. 
Jacek Żurawski 
Burmistrz Miasta 
Kowalewo Pomorskie 
 
za pośrednictwem 
 

                                                                                                Marcin Dunajski 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Kowalewie Pomorskim 
 

 
 

Interpelacja 
 

       Na prośbę pracowników Plastica Sp. z o. o. , którzy dojeżdżają do pracy autokarami 
zakładowymi, proszę o zamontowanie progu zwalniającego na drodze gminnej                                 
w Frydrychowie na wysokości zatoczki, w której zatrzymują się rzeczone autokary                                        
z pracownikami Plastica.  

                               

 

 

                                  /-/ Radny Jerzy Orłowski  

 

 


